
Protokół  Nr XLIII/2022 

Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

w sali narad Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie 

XLIII (43) Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 28 kwietnia 2022 r. otworzył i jej 

przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol. 

Na wstępie stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji uczestniczy 11 radnych, co 

stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą prawomocne. 

Radni nieobecni: Agnieszka Bartoszek, Magdalena Bugiel, Arkadiusz Malarski i Magdalena 

Papierkiewicz. 

Po tym Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pierwszego Zastępcę Komendanta Powiatowego 

Policji w Szczecinku młodszego inspektora Jarosława Bastek, Komendanta Komisariatu Policji w 

Bornem Sulinowie aspiranta sztabowego Stanisława Bochenek, Komendanta Straży Miejskiej w 

Bornem Sulinowie Ryszarda Ihnatów, Komendanta Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Bornem Sulinowie Tomasza Muryna, Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie Mariolę Siniarską, 

Burmistrza Bornego Sulinowa Dorotę Chrzanowską, Skarbnika Gminy Lidię Ławrukajtis, 

Sekretarza Gminy Beatę Czarnecką-Herbaczewską, radcę prawnego Tomasza Wilickiego, 

radnych oraz wszystkich, którzy oglądają obrady. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji 

punktu „Wnioski o zmianę porządku obrad sesji”. 

Powiedział, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni i zapytał, czy ktoś chce zgłosić wnioski w 

sprawie zmiany porządku sesji. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji w pkt 9 

„Podjęcie uchwał w sprawach” projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie do prowadzenia postępowań i 
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wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Borne Sulinowo – jako ppkt 

26. Poinformowała również o autopoprawce do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2022 rok, z której wynikało, że dokonuje się zmiany 

w § 1 projektu uchwały, w załącznikach nr 1 i nr 4 oraz zmiany ogólne budżetu. Zmiany są 

dokonywane na podstawie ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Projekt przedmiotowej uchwały 

oraz autopoprawka były przedmiotem obrad posiedzeń Komisji Budżetowo-Gospodarczej i 

Komisji Rozwoju. Zostały również przesłane radnym za pośrednictwem platformy 

bornesulinowo.sesja.pl. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Innych wniosków o zmianę porządku sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

wnioskiem w sprawie wprowadzenia do porządku sesji w pkt 9 „Podjęcie uchwał w sprawach” 

projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bornem Sulinowie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Borne Sulinowo – jako ppkt 26: 

 za głosowało 11 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek Sesji Rady Miejskiej w dniu 28 kwietnia 2022 r. przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski o zmianę porządku obrad sesji. 
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3. Przyjęcie protokołów poprzednich Sesji Rady Miejskiej (Nr XLI/2022 z 31.03.2022 r. i Nr 

XLII/2022 z 7.04.2022 r.). 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał. 

6. Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie Gminy Borne Sulinowo za 2021 rok oraz 

określenie istotnych zagrożeń pożarowych - informacje komendantów Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku i Miejsko-Gminnego Związku OSP RP 

w Bornem Sulinowie. 

7. Stan porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2021 rok oraz określenie zagrożeń i 

osiągniętych wyników - sprawozdania komendantów Komisariatu Policji i Straży Miejskiej w 

Bornem Sulinowie. 

8. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Borne Sulinowo za rok 2021. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 23 w miejscowości 

Okole); 

2) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 25/1 w miejscowości 

Okole); 

3) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 70 w miejscowości 

Okole); 

4) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej działką nr 277/1 w miejscowości 

Silnowo); 

5) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 miesięcy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości gruntowej oznaczonej działką 

nr 7/261 w miejscowości Borne Sulinowo); 

6) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy części lokalu użytkowego o powierzchni użytkowej 45m2 
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wraz z gruntem, położonego na nieruchomości oznaczonej działką nr 277/1 w 

miejscowości Silnowo); 

7) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości gruntowej tj. 2500 m2 z nieruchomości 

oznaczonej działką nr 89/22 w miejscowości Borne Sulinowo); 

8) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 6 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości gruntowej tj. 397 m2 z nieruchomości 

oznaczonej działką nr 147/1 w miejscowości Krągi); 

9) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości gruntowej tj. 11,09 m2 z nieruchomości 

oznaczonej działką nr 6/11 w miejscowości Jeleń); 

10) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 11/7 w 

miejscowości Silnowo); 

11) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 7/253 w 

miejscowości Borne Sulinowo); 

12) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 7/18 w 

miejscowości Borne Sulinowo); 

13) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonych 

działkami nr 202 i nr 200/2 w miejscowości Kiełpino); 

14) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 117 w 

miejscowości Komorze); 

15) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 156/3 w 

miejscowości Liszkowo); 

16) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 531/14 w 

miejscowości Łubowo); 
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17) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 593 w 

miejscowości Łubowo); 

18) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 598/1 w 

miejscowości Łubowo); 

19) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 699 w 

miejscowości Łubowo); 

20) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 123 w 

miejscowości Nobliny); 

21) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 210 w 

miejscowości Piława); 

22) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy nieruchomości oznaczonej działką nr 5 w 

miejscowości Rakowo); 

23) przystąpienia Gminy Borne Sulinowo do LGD – Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

POJEZIERZE RAZEM w ramach perspektywy unijnego finansowania na lata 2021-2027; 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie określania zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania, 

cofania i wysokości stypendiów oraz przyznawania nagród i wyróżnień sportowych za 

osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu; 

25) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2022 rok; 

26) upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem 

Sulinowie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w 

sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Borne Sulinowo. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Ustalenie terminu następnej sesji. 
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13. Zamknięcie sesji. 

Punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

Ad 3. Przyjęcie protokołów poprzednich Sesji Rady Miejskiej (Nr XLI/2022 z 

31.03.2022 r. i Nr XLII/2022 z 7.04.2022 r.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że protokoły poprzednich Sesji Rady 

Miejskiej były wyłożone do wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się z ich treścią. Zapytał, 

czy są uwagi do protokołów Nr XLI/2022 z 31.03.2022 r. i Nr XLII/2022 z 7.04.2022 r. 

Uwag do protokołów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

przyjęciem protokołów Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XLI/2022 z 31.03.2022 r. i 

Nr XLII/2022 z 7.04.2022 r.: 

 za głosowało 11 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Protokoły Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XLI/2022 z 31.03.2022 r. i Nr XLII/2022 

z 7.04.2022 r. zostały przyjęte. 

Ad 4.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami o następującej treści: 

„W okresie od ostatniej sesji, na której była przedstawiana informacja o pracach rady, odbyła 

się sesja zwołana na wniosek Burmistrza Bornego Sulinowa, a mianowicie w dniu 7 kwietnia 

2022r., której tematem było podjęcie uchwał w sprawach: 
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1) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2022 rok; 

2) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu Gminy Borne Sulinowo uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2022. 

W okresie międzysesyjnym odbyły posiedzenia poniższe komisje Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie: 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła jedno posiedzenie, na którym: 

1. Zapoznano się z informacją o stanie przygotowania i realizacji zadań inwestycyjnych 

przyjętych w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2022 rok. 

2. Zaopiniowano projekty uchwał będące przedmiotem Sesji Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie zwołanej na dzień 28 kwietnia 2022 r. oraz projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem 

Sulinowie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Borne Sulinowo. 

Komisja Rozwoju odbyła jedno posiedzenie, którego tematyka przedstawiała się następująco: 

1. Ocena stanu bezpieczeństwa pożarowego na terenie Gminy Borne Sulinowo w 2021 roku - 

sprawozdania komendantów Komendy Powiatowej PSP w Szczecinku i Miejsko-Gminnego 

Związku OSP RP w Bornem Sulinowie. 

2. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku w Gminie Borne Sulinowo za 2021 rok - 

sprawozdania komendantów Komisariatu Policji i Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w zakresie działania komisji, będących przedmiotem sesji 

zwołanej na 28 kwietnia 2022 r. oraz projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie do prowadzenia 

postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 

Borne Sulinowo. 
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Komisja Rewizyjna nie odbyła posiedzenia. Najbliższe posiedzenie jest planowane na miesiąc 

maj. Komisja przeprowadzi kontrolę realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 

Komisja skarg, wniosków i petycji nie odbyła posiedzenia. W okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły skargi, wnioski i petycje adresowane do Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie.”. 

Ad 5.  Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z 

wykonania uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że wszyscy radni otrzymali 

sprawozdanie Burmistrza Bornego Sulinowa z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Po tym zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do informacji zawartych w 

sprawozdaniu. Zwrócił się również do Pani Burmistrz, czy coś chce dodać do sprawozdania. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że nie, dziękuję. 

Ad 6. Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie Gminy Borne Sulinowo za 

2021 rok oraz określenie istotnych zagrożeń pożarowych - informacje 

komendantów Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku i 

Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Bornem Sulinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informacje 

pisemne na temat stanu bezpieczeństwa pożarowego na terenie Gminy Borne Sulinowo za 

2021 rok. 

Powyższe informacje stanowią załączniki nr 7 i nr 8 do protokołu. 
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Poinformował, że informacje były przedmiotem posiedzenia Komisji Rozwoju. 

Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przeczytał opinię komisji w brzmieniu: 

„Komisja Rozwoju otrzymała informacje pisemne na temat bezpieczeństwa Gminy Borne 

Sulinowo w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2021. Informacje przedstawione przez 

Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku oraz Inspektora ds. Zarządzania 

Kryzysowego, uzupełnione przez Komendanta Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Bornem Sulinowie Pana Tomasza Muryna, są 

wyczerpujące i szczegółowo przedstawiają zadania do realizacji oraz rzeczywiste czynności, jakie 

podejmują jednostki Państwowej Straży Pożarnej oraz Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie 

Gminy Borne Sulinowo. 

Z rozmowy z Komendantem Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych wynika, 

że w dalszym ciągu problemem jest brak dyspozycyjności strażaków ochotników w godzinach 

od 7.00 do 16.00, z uwagi na ich pracę zawodową. Skutkowało to tym, że w 2021 roku jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej nie wyjechały do zdarzeń 5 razy. 

Pozytywnym aspektem jest powołanie dziecięcej drużyny pożarniczej, która skupia w swoich 

szeregach 23 członków w wieku od 7 do 12 lat. 

Komisja docenia działania i próby jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych w kierunku 

pozyskiwania środków oraz sprzętu z innych źródeł niż budżet Gminy Borne Sulinowo. 

Członkowie jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych wspierają wiele organizacji i stowarzyszeń 

prowadzących działalność na terenie gminy poprzez m.in. zabezpieczenie imprez nie tylko 

masowych, ale również lokalnych o charakterze rekreacyjnym, kulturalnym. 

Za bardzo ważne komisja uważa przeprowadzanie przez Komendę Powiatową Państwowej 

Straży Pożarnej w Szczecinku czynności kontrolno-rozpoznawczych w obiektach budowlanych 

pod kątem zagrożenia pożarowego, szczególnie w obiektach użyteczności publicznej, 

zamieszkania zbiorowego oraz produkcyjno-magazynowych, jak również przeprowadzanie wielu 

działań prewencyjnych, mających na celu profilaktykę i zapobieganie występowania zagrożeń 

pożarowych. 
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Komisja zwraca także uwagę na konieczność kontynuowania, oczywiście w ramach możliwości i 

posiadanych środków, doposażenia jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych w sprzęt 

ratowniczy i gaśniczy niezbędny do wykonywania zadań przez te jednostki na terenie Gminy 

Borne Sulinowo. 

Reasumując Komisja Rozwoju pozytywnie oceniła działania na rzecz bezpieczeństwa 

pożarowego w Gminie Borne Sulinowo, podejmowane zarówno przez Komendę Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku, jak i funkcjonujące na terenie Gminy Borne Sulinowo 

jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych.”. 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju w tym zakresie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania lub 

uwagi do informacji. 

Radna Izabela Jadwiżyc w imieniu osób wszystkich, które były obecne, podziękowała za 

zaangażowanie, za to co robi straż pożarna i za to, na jak wysokim poziomie były wszystkie 

podjęte działania związane z wichurami, które nawiedziły teren gminy. Powiedziała, że byli 

pierwsi i bardzo pomocni, nikogo nie zostawili w potrzebie. Duże podziękowanie prosiła, aby 

przekazać wszystkim pracownikom, że bardzo doceniamy, bardzo się cieszymy, że mamy tak 

wspaniałych strażaków na terenie całej Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że jako Komisja Rozwoju, której jest 

członkiem, analizowali ilość zdarzeń i wyjazdów na terenie powiatu, jeśli chodzi o Państwową 

Straż Pożarną i gro wyjazdów na terenie gminy Borne Sulinowo odbyła się z OSP, a nie z 

Państwowej Straży Pożarnej, czyli strażacy nie uzupełniają, lecz prowadzą głównie działalność 

ratowania życia ludzkiego i mienia. Zwrócił się do pani burmistrz, aby na spotkaniu burmistrzów 

i wójtów gmin powiatu szczecineckiego poprosiła o wsparcie Burmistrza Szczecinka, gdzie gro 

zdarzeń wyjeżdża się na terenie miasta Szczecinka Państwowej Straży Pożarnej, żeby wspomógł 

Ochotnicze Straże Pożarne przy przejęciu lub zakupie jakiegoś sprzętu, choćby jednego 

uniformu dla strażaków. To by było bardzo dobre pani Burmistrz, żeby była dobra wola pana 

Burmistrza Raka i żeby wsparł nasze OSP, które również wyjeżdżają do zdarzeń na terenie 

miasta Szczecinka. 
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Komendant Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej 

Polskiej w Bornem Sulinowie Tomasz Muryn w imieniu wszystkich strażaków Gminy Borne 

Sulinowo podziękował za stawkę wyjazdową za pożar. Powiedział, że z tego, co udało mu się 

dowiedzieć, strażacy są w pewien sposób zadowoleni. Myśli, że to też przyczyni się do tego, iż 

nie będą mówić, że nam się nie chce, czy nie będą przychodzić. Spotykają się z innymi 

jednostkami OSP i to jest nieuniknione, bo pytają się, ile wy tam macie za godzinę. Teraz będą z 

wysoko podniesioną głową mogli powiedzieć, że u nas to tak wygląda. Za to bardzo serdecznie 

podziękował i stwierdził, iż myśli, że współpraca Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu naszej 

gminy tutaj z państwem, z sołectwami będzie układała się dalej pozytywnie i jak najlepiej. 

Radna Elżbieta Niepelt podziękowała komendantowi za wszelkiego rodzaju wsparcie przy 

organizacji imprez, zarówno wsparcie w celach edukacyjnych jak i zapewnienie bezpieczeństwa 

podczas trwających imprez. 

Radna Karolina Fornal zwracając się do Komendanta Miejsko-Gminnego Związku OSP RP 

powiedziała, że na spotkaniu wspomniał o grupie młodzieżowej. Stwierdziła, iż ma nadzieję, że 

taka grupa też powstanie w Bornem Sulinowie. 

Komendant Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej 

Polskiej w Bornem Sulinowie Tomasz Muryn odpowiedział, że rozmawiał w tej sprawie, na 

chwilę obecną tłumaczą się tym, że nie mają warunków. Jeżeli jest taka ogromna wola tych 

dzieci, to zaprosił do Łubowa. Będą jednak próbowali coś stworzyć tutaj w Bornem, żeby 

młodzieżowa drużyna pożarnicza powstała. 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

Ad 7. Stan porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2021 rok oraz określenie 

zagrożeń i osiągniętych wyników - sprawozdania komendantów Komisariatu 

Policji i Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali sprawozdania 

pisemne na temat stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2021 rok oraz określenia 

zagrożeń i osiągniętych wyników. 
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Powyższe sprawozdania stanowią załączniki nr 10 i nr 11 do protokołu. 

Poinformował, że sprawozdania były przedmiotem posiedzenia Komisji Rozwoju. 

Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przeczytał opinię komisji w brzmieniu: 

„Podczas posiedzenia Komisja Rozwoju wysłuchała komendantów Komisariatu Policji w Bornem 

Sulinowie i Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie, którzy uzupełnili przedstawione na piśmie 

sprawozdania dotyczące codziennej działalności tych jednostek, a także podejmowanych 

działań w kierunku poprawy bezpieczeństwa obywateli i wykonanych czynności mających na 

celu utrzymanie czystości i porządku na terenie Gminy Borne Sulinowo. Komisja została 

poinformowana o zagrożeniach występujących na terenie Gminy Borne Sulinowo, popartych 

danymi statystycznymi. Działania tych służb skupiają się na działaniach prewencyjnych i 

podejmowaniu współpracy z instytucjami mogącymi wpłynąć na podniesienie poziomu 

bezpieczeństwa obywateli oraz poprawy porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

Komisariat Policji w Bornem Sulinowie w 2021 roku pracował w pełnej obsadzie kadrowej, 

dzięki czemu można było obstawić wszystkie służby w soboty, niedziele i święta. 

W celu zapobiegania występującym zagrożeniom, w tym szczególnie przestępstw i wykroczeń, 

policjanci tutejszej jednostki wspólnie z funkcjonariuszami Komendy Powiatowej Policji w 

Szczecinku i Strażą Miejską w Bornem Sulinowie realizowali szereg czynności ukierunkowanych 

na poprawę bezpieczeństwa, tj. od typowych czynności operacyjno-rozpoznawczych poprzez 

dochodzeniowo-śledcze do spotkań prewencyjnych w placówkach oświatowych czy spotkań 

dzielnicowych z przedstawicielami samorządu lokalnego. Komisja zwróciła uwagę na bardzo 

dobrą współpracę Komisariatu Policji i Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie. W 2021 roku 

przeprowadzono 113 wspólnych służb patrolowo-interwencyjnych. 

Te wspólne działania obu jednostek wpłynęły na wzrost liczby patroli na terenie Gminy Borne 

Sulinowo, a w konsekwencji powinny przełożyć się na wzrost poczucia bezpieczeństwa wśród 

mieszkańców naszej gminy. 

Rok 2021 był kolejnym rokiem, w którym z uwagi na sytuację epidemiczną w kraju i 

wprowadzone obostrzenia spowodowane COVID-19, funkcjonariusze Komisariatu Policji w 
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Bornem Sulinowie pracowali w utrudnionych warunkach, co niejednokrotnie przekładało się na 

dłuższe terminy wykonania prowadzonych spraw jak i czynności zleconych. W związku z 

nałożonymi nowymi obowiązkami funkcjonariusze policji zajmowali się także kontrolą osób 

przebywających na kwarantannie domowej oraz w izolacji domowej, a w szczytowym czasie 

dokonywali sprawdzeń około 300 osób dziennie na terenie całej gminy. Powyższe w znacznym 

stopniu wpłynęło na skrócenie czasu służby w patrolach i w obchodach. 

Pomimo panującej pandemii związanej z COVID-19 Komisariat Policji w Bornem Sulinowie 

pracował nieprzerwanie. 

W sprawozdaniu z działalności Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie opisano działania tej 

jednostki polegające na: czynnościach kontrolnych w zakresie utrzymania czystości i porządku, 

ochrony zwierząt, ich odławiania i dowozie do schroniska lub lecznicy, zabezpieczenia imprez 

organizowanych na terenie miasta i gminy, czuwaniu nad porządkiem i kontrolą ruchu 

drogowego, na wyjazdach z pracownikami Urzędu Miejskiego jako asysta przy wykonywaniu 

czynności służbowych oraz współpracy z Policją i innymi służbami. W sprawozdaniu 

uwzględniono także zagrożenia występujące zarówno na terenie miasta jak i na terenie gminy, a 

także podejmowane działania w tych zakresach. 

W dalszym ciągu problemem, szczególnie na terenie miasta, są tzw. pustostany, które znajdują 

się w niewłaściwym stanie technicznym, wyglądają nieestetycznie, co negatywnie wpływa na 

wizerunek miasta, a w niektórych przypadkach stanowią zagrożenie życia i zdrowia. Uzyskano 

informację o działaniach podejmowanych w tym zakresie przez Straż Miejską w Bornem 

Sulinowie. 

Na posiedzeniu uzyskano informację o niedziałających niektórych kamerach monitoringu 

wizyjnego zarówno na terenie miasta jak i na obiektach poza miastem. Na 10 kamer, do których 

podgląd ma Straż Miejska, tylko 5 kamer jest sprawnych. 

W związku z powyższym Komisja Rozwoju wnioskuje do Burmistrza Bornego Sulinowa o 

podjęcie działań w kierunku niezwłocznej naprawy lub wymiany urządzeń monitoringu. Komisja 

uznaje także za celową rozbudowę monitoringu miejskiego, szczególnie na wjazdach do 

Bornego Sulinowa (brak kamery od strony Nadarzyc) oraz w miejscach szczególnie 

niebezpiecznych. Zdaniem komisji i komendantów Komisariatu Policji i Straży Miejskiej, 
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zainstalowanie dodatkowych kamer wpłynie na zwiększenie wykrywalności przestępstw, a także 

pełni rolę prewencyjną. 

Komisja przypomina, że powyższe wnioski były zgłaszane w 2021 r. w opinii komisji na temat 

oceny stanu bezpieczeństwa i porządku w Gminie Borne Sulinowo za 2020 rok. 

Ponadto w związku z licznymi zdarzeniami drogowymi występującymi na terenie miejscowości 

Jeleń, Komisja Rozwoju wnioskuje do Burmistrza Bornego Sulinowa o podjęcie działań mających 

na celu zwiększenie bezpieczeństwa na tym odcinku drogi krajowej nr 20, poprzez rozmowy z 

Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad Rejon w Szczecinku i Komendą Powiatową Policji w 

Szczecinku w kierunku ograniczenia prędkości do 40 km/h. 

Reasumując, podkreślić należy ogromny wkład funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Bornem 

Sulinowie i Straży Miejskiej w Bornem Sulinowie w działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie Gminy Borne Sulinowo w 2021 roku, zarówno w czynności 

prewencyjne typu policyjnego, jak i inne czynności profilaktyczne, i pozytywnie oceniła te 

działania.”. 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju w tym zakresie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy ktoś chce zadać 

pytania, przekazać informacje. 

Radna Joanna Grosicka zwróciła się z pytaniem do komendanta Straży Miejskiej o 

doprecyzowanie zapisu ze sprawozdania, z którego wynika, że 5 strażników zapewnia obsadę 

służby prewencyjno-interwencyjnej na 2 zmianach, bo nie bardzo rozumiała, co znaczy na 2 

zmianach. Drugie pytanie dotyczyło tego, że system pracy to służba w godzinach od siódmej do 

piętnastej lub w innym czasie w zależności od potrzeb i zapytała, jakie to są ewentualnie 

potrzeby, z czego one wynikają. 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Ihnatów odnosząc się do kwestii etatów, gdzie mówi się o 

5 osobach na 2 zmianach, powiedział, że Straż Miejska bez względu na stan osobowy jaki 

posiada, jest na chwilę obecną w stanie obsłużyć pierwszą zmianę, czyli od siódmej do 

piętnastej, gdzie 2 osoby zapewniamy. Natomiast przy stanie etatowym 5 możliwe by było, że 

będą na pierwszej zmianie 2 osoby i na drugiej zmianie również 2 osoby. Sumarycznie jest 4, ale 
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piąty jest potrzebny z tego względu, gdy któraś z tych osób jest na urlopie czy na zwolnieniu 

lekarskim i wtedy ten człowiek to uzupełnia. W tej chwili jest jedna zmiana. Jeżeli jest 

możliwość, to sam osobiście wpisuje się w patrol i z patrolem pełni służbę. Wtedy udaje się 

zapewnić 2 zmiany. Natomiast, jeżeli są tylko 3 osoby, to nie da rady 2 zmiany zapewnić. Trzeba 

wziąć pod uwagę też bezpieczeństwo strażników. Powiedział, iż uważa, że patrol jednoosobowy 

jest zbyt niebezpieczny w niektórych sytuacjach. Kwestia następna, jeżeli chodzi o służbę na 

zmianach, to przede wszystkim tak jak Urząd pracuje, siódma - piętnasta. Niemniej policja 

pracuje w różnych godzinach, mamy wspólne patrole i wtedy te godziny służby są zmieniane, 

tak jak ma policja, a policja lokuje patrole wg własnego rozeznania pod kątem zabezpieczenia 

danych obszarów patrolem, aby było tam bezpiecznie. Odnosząc się do pytania służb 

pełnionych w zależności od potrzeb powiedział, że są różne zdarzenia, imprezy i wtedy 

odnośnie tych zdarzeń czy imprez, ustawia się służby, bo nie zawsze to jest siódma - piętnasta. 

Nie zawsze są w innych godzinach, w zależności tak jak napisał od potrzeb, bo potrzeba jest 

zabezpieczenia imprezy, odbycia służby z policją w innych godzinach, odbycia służby ze strażą 

leśną też uzgadniamy godziny, żeby one były efektywne. 

Radna Izabela Jadwiżyc zwracając się do obecnych komendantów powiedziała, że widać tych 

dobrych ludzi w mundurach na ulicy i to jest dla nas bardzo ważne jako dla mieszkańców gminy. 

Zwróciła uwagę na to, że tak powiedziała dobrych ludzi, bo ma dużo przykładów na to, gdzie 

przy chociaż kontroli covidowej to nie były tylko pytania panów policjantów - czy jest ktoś w 

domu, ale było czy coś potrzeba, czy coś załatwić. Niejednokrotnie było tak, że we współpracy z 

Inspekcją Sanitarną na prośbę dzielnicowego, który w tym momencie kontrolował osoby 

przebywające w domu, ściągaliśmy szybko karetkę, bo okazało się, że stan się tak pogorszył i 

osoby starsze nie wiedziały co ze sobą zrobić. I to było bardzo zauważalne. Ale to nie były tylko 

kontrole covidowe, to było cały czas dbanie o nasze bezpieczeństwo, gdzie panowie byli, kiedy 

byli wezwani, przyjeżdżali i stawali na wysokości zadania. Ale to już są różnego rodzaju 

działania, chociażby działania profilaktyczne. Na wszelkiego rodzaju festynach, piknikach widać 

panów policjantów, widać panów ze straży miejskiej, gdzie jest prowadzona szeroko rozumiana 

edukacja, gdzie prowadzone są różnego rodzaju programy profilaktyczne. Dla niej osobiście przy 

dużej pracy z młodzieżą i z dziećmi cieszy to, że na widok dzielnicowego pojawiają się uśmiechy, 

że dzielnicowy przychodzi, to już nie jest ten pan, którym kiedyś mamy straszyły. To jest ten 

pan, gdzie wiedzą, że mogą przyjść, porozmawiać i powiedzieć, że jeżeli jest coś złego, to 
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dostaną takie wsparcie, pomoc. Podziękowała wszystkim panom komendantom za to 

zaangażowanie, poświęcenie, bo przy dobrym kapitanie statku mamy świetnych marynarzy. 

Radna Elżbieta Niepelt powiedziała, że podziela i potwierdza słowa koleżanki radnej Izabeli 

Jadwiżyc. Kierując słowa do komendantów policji i straży powiedziała, iż to, że impreza ma 

różny charakter to jest ważne i fajne, ale najważniejsze jest jednak bezpieczeństwo i za to im 

bardzo serdecznie podziękowała. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska podziękowała za dotychczasową współpracę. Powiedziała, że 

jest wstępnie umówiona z Powiatowym Komendantem Policji w Szczecinku do rozmów przed 

sezonem, bo to już czas najwyższy. Sezon przed nami i również do tej współpracy będziemy 

zapraszali strażaków i z pewnością naszą straż miejską. Wyciągamy wnioski z poprzednich 

sezonów, szczególnie chodziło jej o zabezpieczenie jeziora między innymi, ale i też wszystkich 

imprez, które będą organizowane. Jeszcze raz podziękowała za dotychczasową współpracę, 

doceniamy państwa zaangażowanie i oczekujemy oczywiście na dalszą taką współpracę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol pogratulował i podziękował za piękny obiekt 

komisariatu, który tutaj powstaje po remoncie. Powiedział, że teraz będzie to nasza perełka 

godna pokazania, będzie można pokazać i się pochwalić, że taka gmina jak Borne Sulinowo ma 

w pełni wyremontowany i przyjazny komisariat w mieście. Zapewnił panów komendantów o 

współpracy jako rada i myśli, że i pani burmistrz się do tego przychyla, również będzie wspierała 

jak tylko będzie mogła. Po tym zwrócił się do komendantów, czy panowie chcieliby coś 

powiedzieć, dodać ewentualnie. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Szczecinku Jarosław Bastek podziękował za te 

ciepłe słowa, a rzadko te słowa słyszymy. Stwierdził, że ich codzienny dzień jest wypełniony 

prozą życia i jak to się mówi, cały czas paplają się w tych złych rzeczach. Natomiast miło mu to 

słyszeć, te miłe słowa od państwa, buduje to ich morale. Podziękował za wsparcie, które 

rzeczywiście dostali przy tej dużej inwestycji, jaką jest modernizacja i remont tego budynku. Jest 

się rzeczywiście czym pochwalić, warunki będą mieli znakomite do pracy, a co za tym idzie i 

efekty, ma nadzieję, też będą jeszcze lepsze. Zapewnił panią burmistrz i radę, że poczynili już 

wstępne działania planistyczne i na pewno ten sezon zbliżający się równie dobrze zabezpieczą, 

tak żeby i osoby przyjezdne i nasi mieszkańcy czuli się tutaj bezpiecznie. Jeszcze raz podziękował 

i prosił o więcej. 



17 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

Ad 8.  Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Borne 

Sulinowo za rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że obowiązek przedłożenia oceny 

zasobów pomocy społecznej nakłada art. 16a ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 

społecznej. Zgodnie z brzmieniem art. 16a ust. 4 cytowanej wyżej ustawy organ wykonawczy 

jednostki samorządu terytorialnego przedstawia radzie co roku do dnia 30 kwietnia 

sporządzoną ocenę zasobów pomocy społecznej, która jest podstawą do planowania budżetu 

na rok następny. 

Powyższa ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają uwagi lub 

pytania do informacji zawartych w opracowaniu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej, czy chce coś dodać, wypowiedzieć się. 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie Mariola Siniarska 

powiedziała, że szczegółowo opisali działania w sprawozdaniu za rok 2021, które rada oceniała 

w miesiącu marcu. Dziś przedłożyli ocenę zasobów pomocy społecznej. To jest tak bardziej 

sformalizowany druk, w którym znajduje się mnóstwo wykresów. To jest fajna lektura dla 

wzrokowców, bo widać jak to się przedstawia na przestrzeni lat. Chodzi tutaj o całą pomoc 

społeczną, o wszystkie świadczenia udzielane na rzecz mieszkańców naszej gminy. Mamy obraz, 

jak to wygląda na terenie powiatu, czy też kraju. Są zobligowani do przedstawienia takiego 

dokumentu, co też uczynili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol podziękował za bardzo wyczerpujące i bardzo 

dobrze obrazowo przygotowane opracowanie. 

Po tym zarządził 15 minut przerwy. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. W sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Ad 9. Podjęcie uchwał. 

9.1. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 23 w miejscowości Okole. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Marzena Gąsienica powiedziała, iż jest napisane w uzasadnieniu, że nieruchomość 

obciążona jest umową dzierżawy do maja przyszłego roku. Zapytała, czy w związku z tym nie ma 

przeszkód prawnych. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że nie ma przeszkód. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/653/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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9.2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 25/1 w miejscowości Okole. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/654/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 70 w miejscowości Okole. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/655/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

9.4. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej działką nr 277/1 w miejscowości Silnowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 
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Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/656/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

9.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 miesięcy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 7/261 w miejscowości Borne Sulinowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/657/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 miesięcy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

9.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy części 

lokalu użytkowego o powierzchni użytkowej 45m2 wraz z gruntem, położonego na 

nieruchomości oznaczonej działką nr 277/1 w miejscowości Silnowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/658/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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9.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości gruntowej tj. 2500 m2 z nieruchomości oznaczonej działką nr 89/22 w 

miejscowości Borne Sulinowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/659/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

9.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 6 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości gruntowej tj. 397 m2 z nieruchomości oznaczonej działką nr 147/1 w 

miejscowości Krągi. 
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Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/660/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 6 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

9.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości gruntowej tj. 11,09 m2 z nieruchomości oznaczonej działką nr 6/11 w 

miejscowości Jeleń. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/661/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu. 

9.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 11/7 w miejscowości Silnowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/662/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu. 

9.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 7/253 w miejscowości Borne Sulinowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/663/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 34 do 

protokołu. 

9.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 7/18 w miejscowości Borne Sulinowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/664/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 36 do 

protokołu. 
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9.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonych działkami nr 202 i nr 200/2 w miejscowości Kiełpino. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/665/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu. 

9.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 117 w miejscowości Komorze. 
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Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/666/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 40 do 

protokołu. 

9.15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 156/3 w miejscowości Liszkowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/667/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 42 do 

protokołu. 

13.16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 531/14 w miejscowości Łubowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/668/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 44 do 

protokołu. 

9.17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 593 w miejscowości Łubowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/669/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 46 do 

protokołu. 

9.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 598/1 w miejscowości Łubowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/670/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 48 do 

protokołu. 
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9.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 699 w miejscowości Łubowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/671/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 50 do 

protokołu. 

9.20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 123 w miejscowości Nobliny. 
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Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/672/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 52 do 

protokołu. 

9.21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 210 w miejscowości Piława. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/673/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 54 do 

protokołu. 

9.22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości oznaczonej działką nr 5 w miejscowości Rakowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/674/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 56 do 

protokołu. 

9.23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Borne Sulinowo do LGD – 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POJEZIERZE RAZEM w ramach perspektywy 

unijnego finansowania na lata 2021-2027. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

przystąpienia Gminy Borne Sulinowo do LGD – Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

POJEZIERZE RAZEM w ramach perspektywy unijnego finansowania na lata 2021-2027. 

Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/675/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie przystąpienia Gminy Borne Sulinowo do LGD – Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania POJEZIERZE RAZEM w ramach perspektywy unijnego finansowania na lata 2021-

2027 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

9.24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określania zasad, trybu 

przyznawania, wstrzymywania, cofania i wysokości stypendiów oraz przyznawania 

nagród i wyróżnień sportowych za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany 

uchwały w sprawie określania zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania, cofania i wysokości 

stypendiów oraz przyznawania nagród i wyróżnień sportowych za osiągnięcia w dziedzinie 

kultury fizycznej i sportu. 

Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 
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Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/676/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określania zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania, 

cofania i wysokości stypendiów oraz przyznawania nagród i wyróżnień sportowych za 

osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 60 do protokołu. 

9.25. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne 

Sulinowo na 2022 rok. 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zwiększenia 

dochodów budżetu gminy o kwotę 313.358,78zł, zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 

110.249,00zł, zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 203.109,78zł oraz dokonania zmian w 

planie dochodów i wydatków wyodrębnionych w budżecie gminy na 2022 rok z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 i z Funduszu Pomocy - projekt uchwały uwzględnia autopoprawkę. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/677/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2022 rok została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

9.26. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie do prowadzenia postępowań i 

wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie 

do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Borne Sulinowo. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

W związku z nieobecnością w sesji przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej, radny 

Dariusz Palicki (członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej) powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 11 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/678/2022 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 kwietnia 2022r. w 

sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem 

Sulinowie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z 

zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 64 do 

protokołu. 

Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 

projektów uchwał stanowią załączniki nr 65 i nr 66 do protokołu. 

Ad 14. Interpelacje i zapytania radnych. 

W punkcie sesji „Interpelacje i zapytania radnych” głosu nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły od radnych interpelacje i zapytania. 

Ad 15. Wolne wnioski i informacje. 

W punkcie sesji „Wolne wnioski i informacje” głosu nie zabierano. 



41 

Ad 16. Ustalenie terminu następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol ustalił termin kolejnej sesji na dzień 26 maja 

2022 r. (czwartek) godz. 14.30. 

Tematem sesji - oprócz punktów regulaminowych - będzie m.in.: 

1. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Szczecinku na temat utrzymania dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Borne Sulinowo, w tym realizacja 

zadań inwestycyjno-remontowych w 2021 roku oraz planowane do wykonania zadania na 

2022 rok. 

2. Informacja na temat utrzymania dróg, ulic i placów gminnych, realizacja zadań 

inwestycyjno-remontowych w 2021 r., plany na rok 2022. 

3. Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w 

Gminie Borne Sulinowo za okres od 1 maja 2021 r. do 30 kwietnia 2022 r. oraz o wyniku 

przetargu na odbiór i transport odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z 

terenu Gminy Borne Sulinowo. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Borne Sulinowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

5. Podjęcie uchwał. 

Ad 17. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz 

Gorgol zamknął XLIII (43) Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 14.30 do godz. 15.58. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Anna Łozińska 


